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Møde dato 

09. december 2020 
Mødested 

Skype 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00-21.00 
Møde nr. 

4 

Mødeleder  

Jette Roost/ Skolebestyrelsesformanden 
Afbud til 

Jette Roost på jero@kolding.dk 
Rikke Fræhr på fraehr@live.dk 
 

Deltagere:    

Rikke Fræhr Piihl, Mikael Nysom, Signe H.J. 
Leschly, Maria Larsen, Mette Damkjær, Lasse 
Jensen, Jasmina Obradovac 
Jette Roost, Helle Mandrup, Marianne 
Svensson, Grete Fenger 
Elevrepræsentanter: Alexander Fræhr 6.a, 
Rasmus Nøhr Kloster 6.b 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Elevrepræsentanterne deltager ikke i mødet. Grete Fenger, Marianne Svensson, Maria 
Larsen, Lasse Jensen var med til kl. 19.45 

Referent: Helle Mandrup 

Dagsorden  
 

1 Godkendelse af dagsorden og referat, 
punkter til eventuelt. ( 5 min ) 
 

Dagsorden godkendt, referater underskrives 
ved næste fysiske møde. 

2 Nyt fra elevrådet 
Eleverne deltager ikke i mødet. 
 

Intet til referat. 

3 Nyt fra formanden ( 10 min ) 
Tilbagemelding fra Brugernævnsmøde 
 

På brugernævnsmødet fremlagde 3 skoler 
deres indsats omkring design, 
bæredygtighed og ”fremme af unges valg af 
erhvervsuddannelserne”. Harte skole er godt 
med på alle områder. RF kom med en 
opfordring til politikkerne om, at gøre det 
nemmere for skolerne at komme i kontakt 
med virksomhederne.  

4 Nyt fra skolen ( 30 min ) 
Corona - status 
 
 
 
 

Der har været to runder, hvor Covid smittede 
medarbejdere har medført hjemsendelse og 
testning af flere årgange og personaler på 
skolen. Flere forældre har meldt positivt 
tilbage til skolens ledelse omkring 
håndteringen af situationen. 
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Side 2 

 
Status på legepladsprojekt 
 
 
 
 
 
 
Orientering om affaldssortering 
 
 
 
 
 
 
Tilbagemelding fra Kontaktgruppen 
 
 
 
 
Tilbagemelding fra Styregruppe Idrætsskole 
 

 
Ledelsen fremlagde de forskellige tilbud. 
Skolebestyrelsen indstiller at JR arbejder 
videre med at få et større legeredskab. 
Ledelsen har derudover henvendt sig til 
naboerne om deres indstilling til etablering af 
klatrestativ i Trekanten. 
 
Skolen starter forsøg med affaldssortering i 
uge 3. Skolen skal fremover sortere affald 
som en almindelig hustand. Af hygiejneske 
årsager kan skolen ikke håndtere madaffald i 
klasselokalet, derfor sendes al madaffald 
med eleverne hjem i madkassen. 
 
JR har været til møde i Kontaktgruppen, der 
er stor opbakning til at vælge området 
mellem skole og hal som første prioritet i 
udviklingsplanen. 
 
RF/JR har været til møde i Styregruppen. 
Fritidsudvikler Lise Jelsbak vil her i starten 
arbejde med fælles kommunikationsstrategi, 
Harte kalender og understøtte de fælles 
foredrag mellem skole og forening. 
 

5 Forældre/personalearrangement tirsdag 
d. 2/2-21 i samarbejde med Harte G & 
IF   ”Børn og den digitale verden” v. 
Christian Mogensen (20 min) 
Drøftelse af temaer, vi ønsker belyst, gode 
ideer til at få forældre til at komme. 
 

Skolebestyrelsen har følgende ønsker til 
foredraget: 
Forældresynsvinklen  
Hvor meget og hvornår skal man blande sig i 
børns færden på de sociale medier? 
Hvilke platforme/spil/sociale medier skal man 
lade sine børn være en del af og hvornår?   
Hvordan man som forældre kan støtte sit 
barn i forhold til digitalmobning? 
Hvordan man på klasseplan arbejde med at 
færdes på de sociale medier? 
Hvad er tendensen og i hvilken retning går 
udviklingen? 
 
 

6 Økonomi ( 20 min ) 
Orientering om foreløbig regnskab for 2020 
og godkendelse af budget 2021 på Harte 
skole  
 

Regnskabet for 2020 ser fornuftigt ud, Harte 
skole kommer ud med et overskud, 
størrelsen afhænger af hvorvidt forventede 
barselspenge og evt. Corona kompensation 
udbetales i 2020 eller i 2021. 
 
Budget 2021. Der er balance i budgettet, der 
afventes tildeling til skoleåret 21-22, før det 
endelige budget 2021 er kendt. Der er igen 
tilført ekstra penge til drift inden for skolens 
ramme, for at kunne købe relevante 
undervisningsmidler. Der er igen afsat penge 
til Idrætsskolen.  
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7. 
 

Modulordning i SFO 
På baggrund af ønske fra SL, er der 
indledende drøftelse af modulordning i 
SFO. 
 

Skolebestyrelsen har i 2018 gennemført 
forældreundersøgelse omkring interessen for 
modulordning. Dengang var der ikke stor 
interesse. På forespørgsel fra ledelsen 
fortalte BUAF, at man politisk afventer 
evaluering af modulordningen på 
Fynslundskolen. 
JR retter henvendelse til forvaltningen for at 
få en tilbagemelding på, hvornår modul-
ordningen skal evalureres, og hvad skal der 
lægges op til fremadrettet.  
Det blev drøftet i SB, hvilke undersøgelser 
der skal foretages i forhold til en modul 
ordning. Der er ikke enighed i SB om dette. 
 
 

8. Eventuelt ( 5 min ) 

 

Intet til referat. 

 


